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Zápis : 

 Jarní konference OS České Budějovice 

Program:             1. Zahájení                                                                       

 2. Volba komisí                                                                       

 3. Zpráva předsedy                                                                

 4. Schválení letového plánu na r.2024                               

 5. Zpráva revizní komise                                                       

 6. Návrh rozpočtu                                                                 

 7. Dopravci na závody 2024                                                

 8. Diskuse - závěr                                                                 

                                                                

- návrh návrhové komise - předseda Kroupa J.,Štěpán K.,Lískovec J. 

- mandátová komise - předseda Prediger M.,Pexa V.,Čížek M. 

- předseda OS přivítal přítomné a byla schválena návrhová a mandátová komise,lehce zhodnotil 

předchozí sezónu a nastínil budoucnost OS.Plánované je spojení dvou OS a to OS Č.B.a OS 

Prácheň,obě OS disponují dobrými řidiči a výbornými dopr.prostředky,již v letošním roce bude 

přeprava společná na některé závody. 

OS Č.B. má v plánu zajistit přepravu na všechny tři závody Nadlac a bude se ucházet i o přepravu na ZZ  

Markovac. 

- člen RK př.Jelínek přednesl písemnou zprávu o provedené kontrole pokladny,která proběhla 

27.2.2024,ve složení Jelínek,Bartoš,Čížek,příimy,výdaje a veškeré pohyby na účtu OS kontrolovány 

podle výpisů z účtu,příchozích a odchozích plateb.Nebyli shledány žádné nesrovnalosti. 

- navrženy dvě varianty závodních plánů,varianta ,,A "- Mikulov,Břeclav. ... a varianta ,,B" 

Vídeň,...odhlasována varianta ,,A",17 hlasů pro,6 hlasů proti. 

- výcvikář OS nastínil navrhované ZZ závody na rok 2025 a to ZZ Oravita a ZZ Markovac,dále navrhuje 

nácviky před sezónou a to : 20.4.Šatov - pásmo východ (Žár ,Ledenice ,Lišov) 

                                                                     21.4.Dešná - pásmo západ (ČB,ČK,Netolice) 

                                                                     27.4. Šatov - společný pro obě pásma 



- předseda OS vyzval zástupce MS Č.Krumlov,aby představili nového přepravce a vše 

potřebné,př.Dítko na tento podnět vystoupil a přednesl,že na základě nedostatku času,nedokázal MS 

Č.K. zajistit nové,spolehlivé přepravce. 

Předseda OS se  delším projevem postavil za přepravce pana Horáčka,kterého znovu oslovil,pan 

Horáček nakonec přislíbil další spolupráci a nabídl cenu za km 16 Kč,konference schvaluje pana 

Horáčka 16 hlasů pro,7 hlasů se zdrželo. 

-ceny boxů na první 4 x KT navrženy na 1200 Kč /box,ceny za 2 x ST navrženy na 1300,- 

Kč/box,schváleno 23 hlasů pro., 

-diskuse: př.Prediger.M. připoměl přítomným,že vítěžek z aukce OS měl být použit na ocenění 

některého závodu a né na nové rošty do boxů,př.Kněžínek měl dotaz na předsedu OS,ohledně 

přepočítávání výsledků starých holubů v roce 2023,ohledně údajného porušení ZŘ MS Žár,tajemník OS 

prosí všechny MS o dodání potřebných počtů k doplnění tabulky plateb OS,dále MS J.Hradec přednesl 

,že byl výhledově přijat do OS Tábor.Termín přijetí upřesní. 

-výcvikář OS Gregor J.provedl školení vedoucích ZS,které bylo zdárně zakončeno testem. 

Usnesení:  

- konference schvaluje mandátovou a návrhovou komisy 

-konference bere na vědomí zprávu předsedy,zprávu předsedy RK  a výcvikáře 

- konference schvaluje závodní plán variantu ,,A" (Mikulov) 

- konference schvaluje tři nácviky před záv.sez.starých 

- koference schvaluje přepravce p.Horáčka za cenu 16 Kč/Km 

-konference schvaluje cenu boxu 1200,- 4 x KT a 1300,- 2 x ST 

- konference schvaluje složení JURY a startéra jako v roce 2023 

- konference  schvaluje vydání výsledků a použití bodů do mistrovství OS i při menším počtu jak 150 

holubů. 

Závěr. 

 

zapsal tajemník OS J.Kroupa                                                              ověřil Předseda OS J.Novotný 

 

 

 

 



 

 


